

目 錄

中華民國九十六年十二月

台灣昆蟲 第二十七卷 第四期

研究報告

- 277 非洲菊園內常用藥劑對非洲菊斑潛蠅 (*Liriomyza trifolii* (Burgess)) (雙翅目：潛蠅科) 兩種寄生蜂 (膜翅目：袖小蜂科) 之影響 錢景秦 古琇芷 張淑貞
- 293 不同定溫下菜蚜 (半翅目：常蚜科) 於蘿蔔上之生命表 郭美華 姜林蕙
- 303 太麻里試驗林異翅類 (半翅目：異翅亞目) 昆蟲多樣性調查 葉耕帆 范義彬 楊平世
- 317 應用核醣體 28S rDNA 探討植食性蝽類高階親緣關係
華真 許凱文 李蕙宜 張念台 葉文斌
- 327 以 18S rRNA 區分基徵草蛉 *Mallada basalis* (Walker) 及安平草蛉 *Mallada desjardinsi* (Navás) (脈翅目：草蛉科) 張淑貞 盧秋通
- 341 台灣產偽郭公蟲科 (Coleoptera: Derodontidae) 一新種
Guoyue Yu and Michael E. Montgomery

附錄

- 349 第二十七卷總目錄
- 357 作者索引
- 359 主題索引
- 363 台灣昆蟲學會九十六年 (第二十八屆) 年會論文宣讀摘要

Contents

December 2007

Formosan Entomologist Volume 27 No.4

Research Reports

- 277 The Effect of Common Insecticides on Two Parasitoids (Hymenoptera: Eulophidae) of *Liriomyza trifolii* (Burgess) (Diptera: Agromyzidae)
Ching-Chin Chien, Shiu-Chih Ku and Shu-Chen Chang
- 293 Temperature Dependent Life Table of *Brevicoryne brassicae* (L.) (Homoptera: Aphididae) on Radish **Mei-Hwa Kuo and Hui Chianglin**
- 303 Insect Diversity Survey of the True Bugs (Hemiptera: Heteroptera) in the Taimali Experimental Forest **Geng-Fang Yeh, Yi-Bin Fan and Ping-Shih Yang**
- 317 28S Ribosomal DNA of Plant Infesting Mites: a Gene Applicable to Higher-level Acari Phylogeny **Tsen Hua, Kivem Hsu, Hui-Yi Li, Niann-Tai Chang and Wen-Bin Yeh**
- 327 Differentiation of *Mallada basalis* (Walker) and *Mallada desjardinsi* (Navás) (Neuroptera: Chrysopidae) by 18S rRNA **Shu-Chen Chang and Chiu-Tung Lu**
- 341 A New Species of *Laricobius* (Coleoptera: Derodontidae) from Taiwan
Guoyue Yu and Michael E. Montgomery

Appendix

- 349 Contents of Volume 27
- 357 Author Index
- 359 Subject Index
- 363 Abstracts of Papers Presented at 28th Annual Meeting of the Taiwan Entomological Society, 2007